MOBEDOO

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

 $Company's \ Name: THE \ ARAB \ PESTICIDES \ \& \ VETERINARY$

DRUGS MFG. CO.

Date: 08-03-2022 11:53:43 AM

Subject: The date of the ordinary general assembly

meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية لصناعة المبيدات والأدوية البيطرية التاريخ: 03-03-2022 11:53:43 الموضوع: موعد اجتماع الهيئة العامة العادي مبدئيا

Kindly be informed that the Board of Directors has decided to hold the seventeenth ordinary annual general assembly of our company, which will be held on Thursday, corresponding to 4/14/2022 at eleven o'clock in the morning initially, through the means of visual and electronic communication. In accordance with the provisions of Defense Law No. (13) of 1992 and Defense Order No. (5) of 2020 and the procedures issued by His Excellency the Minister of Industry, Trade and Supply on 4/4/2020, we will provide you with an invitation to the meeting as soon as the approval of the Companies Controller is kind.

يرجى التكرم بالعلم بان مجلس الادارة قد قرر عقد اجتماع الهيئة العامة السنوي العادي السابع عشر لشركتنا، والذي سيعقد يوم الخميس الموافق عشر 2022/4/14 في تمام الساعة الحادية عشره صباحا مبدئيا، وذلك عبر وسيلة الاتصال المرئي والالكتروني. عملا بأحكام قانون الدفاع رقم (13) لسنة 1992 وأمر الدفاع رقم (13) لسنة 2020 والاجراءات الصادرة عن معالي وزير الصناعة والتجارة والتموين بتاريخ موافقة عطوفة مراقب الشركات.

07-03-2022

Please accept our sincere thanks and appreciation.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.



Chairman of Board of Directors رئيس مجلس الإدارة User Name: Rana Omari Rana Omari